
Zápisnica zo zasadnutia Snemu RZMOR, konaného dňa 15.2.2024 v Malej Ide 

 

 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia 

Predsedníčka Snemu RZMOR PaedDr. Jana Kallová otvorila zasadnutie a privítala všetkých 

prítomných na zasadnutí Snemu RZMOR. Taktiež konštatovala, že na zasadnutí Snemu RZMOR sú 

prítomní členovia podľa prezenčnej listiny a zasadnutie Snemu RZMOR je uznášania schopné 

a pristúpila k ďalšiemu bodu programu.  

 

K bodu 2: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Predsedníčka RZMOR určila za zapisovateľa zasadnutia  Snemu RZMOR, konaného dňa 12.10.2023 
v Malej Ide p. Magdalénu Vargovú a RZMOR túto skutočnosť vzal na vedomie. Za overovateľov 

zápisnice boli schválení: Juraja Kozela a Martina Kövéra. Overovatelia zápisnice boli hlasovaním 
členov schválení. 
 
 
K bodu 3: Schválenie programu zasadnutia 15.2.2024 

Predsedníčka RZMOR PaedDr. Jana Kallová predniesla návrh programu zasadnutia Snemu RZMOR. 

Návrh programu zasadnutia Snemu RZMOR bol schválený v predloženom znení. 

Predsedníčka RZMOR predniesla návrh k zmene programu zasadnutia Snemu RZMOR – vypustenie 

bodu č. 7 Vystúpenie Mgr. Martin Hudák - Drevokom  a bod č. 8  Vystúpenie Ján Fenčák- starosta 

obce Nižný Hrušov - Zdieľané centrá - pozvaní hostia sa ospravedlnili. Ostatné body rokovania 

ostávajú nezmenené. RZMOR schválil zmenu programu v predloženom znení. 

 

K bodu 4: Voľba návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie pre zasadnutie Snemu RZMOR dňa 15.2.2024 boli navrhnutí: Ing. Iveta 

Komorová Hiľovská a Ing. Alena Cirnerová. Návrhová komisia bola hlasovaním členov schválená.  
 
 

K bodu 5: Kontrola plnenia uznesení z predošlého snemu RZMOR   

 Predsedníčka Snemu RZMOR konštatuje, že uznesenia z predošlého Snemu RZMOR z 24.11.2023 boli 

splnené.  

 

K bodu 6: Vystúpenie Ing. Peter Lukošík  

Ing. Peter Lukošík  predstavil víziu zriadenia neziskovej organizácie Regionálna energetická agentúra. 

Ako hlavný dôvod uviedol absenciu spoločného riešenia energetiky regiónu. Zakladateľom neziskovej 

organizácie by bol región, vysvetlil organizačnú štruktúru, jediná platená pozícia je riaditeľ – v tomto 

prípade by to bol Ing. Lukošík. Predpoklad pre fungovanie NO sú financie vo výške 40 000 eur, t.j. 10 

eur za jedno odberné miesto pri tom, že súčasťou NO bude 10 obcí. 



 

K bodu 7: Vystúpenie Mgr. Patrik Halas - regionálny koordinátor pre Košický kraj – sekcia plánu 

obnovy 

Mgr. Patrik Halas poskytol informácie k žiadosti o platbu, zároveň priblížil proces posudzovania. 

Informoval, že celý plán obnovy prešiel pod vicepremiéra p. Kmeca. Informoval o aktuálnych výzvach 

ako napr. výzva pre základné školy  - digitálne vybavenia škôl. Ďalšou výzvou je výzva pre učiteľov – 

profesijný rozvoj, možnosť refundácie nákladov. Možnosť aj získania štipendia pre 500 študentov VŠ 

zo sociálne slabšieho prostredia. Naďalej beží výzva na kapacity MŠ. Pripomenul aj výzvu k cyklotrasám, 

31.1.2024 skončilo druhé kolo.  Výzva, ktorá je v súčasnosti najviac zaujímavá je  - Zlepšovanie 

energetickej hospodárnosti a efektívnosti budov – Ministerstvo hospodárstva plánuje malé 

energetické opatrenia. Nie je nutné ísť odo celkovej výmeny.  

 

K bodu 8: Vystúpenie mjr. PhDr. Dušan Horňák – riaditeľ Obv. Odd. PZ Veľká Ida – problematika 

bezpečnosti obyvateľov 

Mjr. PhDr. Dušan Horňák  informoval o stave trestnej činnosti v obciach regiónu, informoval 

o stretnutiach zo staršími občanmi, nakoľko sa často stávajú obeťami podvodov. Apeloval na to, aby 

občania boli informovaní cez obecný rozhlas a pod. o zvýšenom náraste podvodov a vlámaní a žiadal 

o obozretnosť. Následne odovzdal každej obci štatistiku priestupkov a trestných činov za posledný rok. 

Konštatoval, že v konečnom dôsledku došlo k miernemu nárastu trestných činov.  

 

K bodu 9. Vystúpenie Mgr. Martin Hudák – Drevokom 

Pán Mgr. Martin Hudák sa nezúčastnil – ospravedlnil sa. 

 

K bodu 10: Vystúpenie Ján Fenčák – starosta Nižný Hrušov – Zdieľané centrá 

Pán Ján Fenčák sa nezúčastnil – ospravedlnil sa. 

 

K bodu 11: Vystúpenie Andrea Sigmundová – manažérka MAS – vyhlasovanie výziev 

Pani Andrea Sigmundová informovala o zverejnení výziev, zároveň čaká na uzavretie výziev 7.2 a 7.4, 

predpokladá spracovanie harmonogramu. Upozornila na termín jún 2025, kedy musia mať obce 

ukončené projekty a podané ŽOP. 

 

 

 

 

 

 



K bodu 12: Vystúpenie PaedDr. Jana Kallová – predsedníčka RZMOR – info k pripravovanému 36. 

snemu ZMOS 

Pani predsedníčka PaedDr. Jana Kallová poskytla na úvod info z online konferencie – zmena 

v poplatkoch za daň z nehnuteľnosti, zároveň si prítomní starostovia a primátor zdieľali informácie 

v problematike neplatičov v obciach.  

Pani predsedníčka poskytla info k 36. snemu ZMOS, vysvetlila princíp delegačného kľúča 1:3 a Rady 

ZMOS v apríli 2024. 

 

K bodu 13: Rôzne 

V bode rôzne PaedDr. Jana Kallová informovala o zmenách cien v Tcom.  

V tomto bode vystúpil aj Ing. Gerhard Ballasch ohľadom schvaľovacieho procesu Cyklokoncepcie Abov 

zo stretnutia na KSK. Návrh cyklotrasy by sa mal dostať do finálnej podoby, avšak nie sú zapracované 

všetky prepojenia a spracované všetky pripomienky. 

 

K bodu 13: Diskusia 

V tomto bode vystúpila Ing.  Gabriela Staníková ohľadom odovzdania informácií k poisteniu majetku. 

 

K bodu 14: Záver 

Predsedníčka RZMOR PaedDr. Jana Kallová poďakovala všetkým prítomným za účasť a ukončila 

zasadnutie. 

 

V Malej Ide, 15.2.2024 

                                                                                     Za overovateľov zápisnice:                                                                                        

 

..................................................                                ....................................................... 

PaedDr. Jana Kallová                                                     Juraj Kozel 

Predsedníčka RZMOR 

 

...........................................................                     ........................................................ 

Magdaléna Vargová                                                   Martin Kövér                                                           

zapisovateľ 

 

 



 

 

 

 

 


